
 

 

 

Protokoll styrelsemöte Vens Kulturförening söndagen den 16/2 - 2025 

Närvarande: Ann-Sofi Pettersson (via telefon), Helle Ahlenius-Pallesen, Ingrid 

Lilja, Eva-Marie Sandell, Sven Svederberg, Maria Andersson, Gunilla Millisdotter 

Frånvarande: Sune Karlsson och Anders Ekholm 

 

Dagordning för styrelsemötet 

1. Ordförande hälsar välkommen. Närvaro noteras. 

2. Protokoll från 2025-12-15 föredras 

3. Dagordningen godkändes 

4. Till justeringsperson väljes Gunilla Millisdotter 

5. Årsmöte 23/3 2025 kl 13:30 

Årsberättelsen genomläst och vann allmänt gillande. 

Ekonomisk redovisning för 2024 föredrogs. Rörelsens intäkter 120790 kr och 

kostnader 122050 kr. Förklaringen är att utställningarna gav små intäkter. 

Verksamhetsplan skall produceras för att vi ska kunna söka kommunalt stöd. 

Kan göras mycket enkel genom att trycka på fortsätta med utställningar och 

föreläsningar. Skall också innehålla att föreningen ställer sig bakom Landskrona 

stads alkohol- och drogpolicy. 

Valen på årsmötet: Återval föreslås för dem som skall väljas om för två år (till 

2027) med undantag av Eva-Marie som på egen begäran önskar väljas om för 1 

år (för 2026). Suppleanter väljs varje år (Maria, Sune) 

6. Vinterboning av kulturhuset. 

Förslaget bedöms väl genomarbetat och vinner allmänt gillande. 

Det som nu saknas är rapporten och kostnadsberäkningen från 

ventilationskonsulten. 



Sven lämnar in intresseanmälan från tre grupper. För borgerliga begravningar, 

från Intressegruppen för el och energi och från Läkarmottagningen på Ven (för 

gruppvis information). Sven lovar fixa en intresseanmälan från HERO. 

Helle jobbar vidare med sina kontakter. 

7. Nya regler för ansökan om kommunalt föreningsstöd. I korta drag önskar 

kommunen besked om antal medlemmar över 66 år och mellan 7 och 25. Detta 

innebär att medlemsförteckningen får kompletteras med ålder. Förslag att barn 

och ungdomar skall betala 25 kr i årsavgift. 

8. Konstrundan 2025. 29/5 till 1/6. Sven tar på sig att sätta upp info för 

intresseanmälningar för konstrundan. Ann-Sofi håller i fördelningen av 

arbetet. 

9. Utställningar 2025 

Utställning 1: 14/6 - 3/7 Utställning tillsammans med kyrkan på Ven 

Tema: Räddning, konstutställning. 

Utställning 2: Monica Prentice Keramik o Måleri Utställning 3: Yvonne Nimar: 

Skulptur o keramik Nathalie Tennis: Måleri, natur och landskap. 

Gunilla, Ann-Sofi och Norbert får se över strategin/stadgar för kommande års 

utställningar. 

10.  Lokalen mm - text på hemsidan. Det skall tydligt anges att uthyrning av lokalen 

inte sker sena kvällar för fester/tillställningar. 

11. Föredrag 2025 

Tandläkare Kurt Månsson ”Om den nya tandvårdsförsäkringen” 23/3 kl 15:00 

Monika och Jonas Nordengren ”När ryssen kom till Ven på 1716” 13/4 

Lena Carlsson om ”Kungsgården” 18/5 15:00 

Hösten 2025 

Monika Nordengren: ”Kungsgården under patron Alm” 

Sven letar upp ngn talare om ”Arv och testamente” 

12. Övriga frågor 1. Helle och Gunilla ser över stadgarna 

13.  Nästa styrelsemöte Kl 12:00 23/3 på Turistgården inför årsmötet med 

arbetslunch. Årsmötet följer kl 13:30 

14. Ordförande förklarar mötet avslutat. 



 

………………………………………. 

Helle Ahlenius-Pallesen ordförande 

 

 
………………………………………… 

Sven Svederberg sekreterare 

 
……………………………………………… 

 

Gunilla Millisdotter justeringsman 


